
van: B E oocen> 

Verzonden: 18-12-2022 08:43 

Aan: e @ uicknet.nl 

CC: Herman ter Veen 

Onderwerp: Re: Vraag perceel 

Beste 

Je verzoek heb ik besproken met de stedenbouwkundige van BRO en we zien mogelijkheden om dit mee 

te nemen in de gebiedsontwikkeling. Maandag bespreek ik jullie idee met wethouder Ter Veen. 

Het lijkt mij nuttig om daarna concreter over jullie ideeën door te praten. Daarvoor kan een afspraak met 

de wethouder en mij via het bestuurssecretariaat (algemene nummer) worden gemaakt. 

Hartelijke groet, 

Verzonden vanaf Outlook voor Android 

From: e B e auickoet > 

Sent: Saturday, December 17, 2022 1:05:43 PM 

Subject: Vraag perceel 

Hallo B 

  

Verder moesten de buren en ik helaas om 20.15 uur weg bij de bijeenkomst van 7 december. Ik heb 

daardoor niet meegekregen of er verder nog gesproken is over de verplaatsing van N Er werd 

namelijk gezegd dat alle alternatieven om de Herenweg verkeersveilig te maken moet zijn bekeken. 

Iemand opperde toen om - naar de Veken te laten verhuizen en op de plek van_ de huizen te 

bouwen. Er zal dan geen verkeer meer van B over de Herenweg hoeven. Is dat ook een optie die 

jullie serieus bekeken hebben? 

Groeten 

(geanonimiseerd)


